
PROTOKÓŁ Nr VII.2024 

sesji Rady Gminy Złotów 

z dnia 31 października 2024 r. 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Złotowie. 

 

         Otwarcia VII sesji Rady Gminy Złotów dokonał Przewodniczący Rady – Sławomir 

Czyżyk stwierdzając, że w obradach uczestniczy 15 radnych, na ustawowy skład 15 radnych, 

co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

- lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk powitał radnych i zaproszonych gości: 

 

Jarosława Maciejewskiego – Wicewojewodę Wielkopolskiego 

Piotra Lacha – Wójta Gminy Złotów 

Uczniów Szkoły Podstawowej im Tony’ego Halika w Górznej – klasa VI, wraz z Panią 

wychowawczynią Magdaleną Nowacką 

           

            - lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad 2   

  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Drodzy Państwo, przechodzimy do realizacji dzisiejszego 

porządku obrad, jak wszystkim wiadomo, otrzymaliście Państwo w odpowiednim terminie, 

proponowany porządek obrad dzisiejszej sesji wraz z niezbędnymi materiałami.  

 

         Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Analiza proponowanych stawek wysokości podatku od nieruchomości i opłat na rok 

2025 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace przy zabytku 

wiatrak typu holender w Świętej 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii Gminy Złotów na rok 2024  

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

budżetowej na 2024 rok  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 

– 2029  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej na rzecz jej użytkownika wieczystego 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie  

od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów dzierżawy nieruchomości 

gruntowych stanowiących własność Gminy Złotów 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli dokonania zamiany części 

nieruchomości gruntowych, położonych w obrębie Buntowo, gmina Złotów,  

dz. nr 331/1, stanowiącej własność Gminy Złotów na dz. nr 330, stanowiącą własność 

osób fizycznych  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia rocznych stawek podatku  

od nieruchomości 

15. Interpelacje i zapytania radnych  

16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

17. Wolne wnioski i informacje 

18. Zamknięcie obrad 

Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chciałby wnieść jakieś zmiany do 

proponowanego porządku obrad? Proszę Panie Wójcie. 

Piotr Lach – powiedział, Szanowni Państwo, chciałem prosić o dokonanie następujących 

zmian w dzisiejszym porządku obrad mianowicie chciałem prosić o wprowadzenie projektów 
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uchwał. Pierwszym projektem jest to projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę 

Złotów w oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych. Drugi jest to projekt uchwały 

w sprawie uchylenia uchwały Nr IV4.29.2024 w sprawie udzielenia dotacji Fundacji 

Wiatrakowa Kraina z siedzibą Dzierzążenku 55 oraz uchwały Nr V.39.2024 w sprawie 

wprowadzenia zmian i sprostowanie oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr IV.29.2024. 

Trzeci projekt jest to projekt uchwały w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia 

dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania. Czwarty projekt jest to projekt uchwały w 

sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości 

opłaty za wyżywienie. Natomiast chciałem prosić o wycofanie z porządku dzisiejszych obrad 

uchwały dotyczącej gminnego programu rozwiązywania profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii Gminy Złotów na rok 2025. 

Dziękuję.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panu Wójtowi, proszę bardzo czy ktoś  

z Państwa jeszcze chciałby wnieść jakieś zmiany do porządku obrad? Nie widzę.  

W związku z tym Drodzy Państwo, myślę że przedstawione tutaj zmiany przez Pana Wójta 

będziemy tutaj poddam pod głosowanie, przedstawię Państwu, będziemy musieli je 

przegłosować każdą z osobna. Więc tak Drodzy Państwo, najpierw zajmiemy się zmianą 

dotyczącą wycofania projektu uchwały w sprawie przyjęcia do realizacji gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii 

Gminy Złotów na rok 2025. Proszę bardzo, kto jest za wycofaniem tego punktu z porządku 

obrad, proszę: kto jest przeciw, kto się wstrzymuje i proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   
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8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Zmiana do porządku obrad został przyjęta jednogłośnie. 

 

W związku z tym Drodzy Państwo, proszę bardzo wykreślamy pkt 8 z porządku obrad.  

 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, pierwszy tutaj mam zaraz tutaj, na samej górze 

rozpatrzenie projektu uchwały, zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego wprowadzonych przez gminę Złotów 

oddziałach przedszkolnych, w szkołach podstawowych. Proszę bardzo, kto jest za, 

przeciw lub się wstrzymuje za wprowadzeniem tej zmiany proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   



5 

 

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Zmiana do porządku obrad został przyjęta jednogłośnie. 

W związku z tym, proszę odnotować przyjętą zmianę w punkcie nr 8.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, kolejna zmiana rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

uchylenia uchwały Nr IV.29.2024 w sprawie udzielenia dotacji Fundacji Wiatrakowa 

Kraina z siedzibą Dzierzążenko 55, 77-400 Złotów oraz uchwały Nr V.39.2024 w sprawie 

wprowadzenia zmian i sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale  

Nr IV.29.2024. Kto z Pań i Panów Radnych jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   
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11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Stwierdzam, iż proponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie, proszę odnotować ją 

w pkt 9. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, kolejna zmiana dotycząca porządku obrad, rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz 

zasad jego ustalania. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Tomasz Kędzia  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Jan Bulawa  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Alicja Szewczuk X   
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- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Stwierdzam, iż proponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie, proszę odnotować ją w pkt 

10. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, kolejna zmiana rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 

wysokości opłat za pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty  

za wyżywienie. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 
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Stwierdzam, iż proponowana zmiana została przyjęta jednogłośnie. W związku z tym proszę ją 

odnotować w pkt 11. 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, myślę, że już teraz wszystkie przedstawione przez Pana 

Wójta zmiany zostały wprowadzone do porządku obrad, kolejną numerację proszę sobie 

tam przesunąć zgodnie z wprowadzonymi wcześniej zmianami. Drodzy Państwo  

w związku z tym poddaję pod głosowanie porządek dzisiejszych obrad z uwzględnieniem 

wcześniej głosowanych zmian. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, 

proszę o naciśnięcie odpowiedniego  

 W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, stwierdzam, iż porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami 

5. Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Złotów za rok szkolny 2023/2024 

7. Analiza proponowanych wysokości stawek podatku rolnego i leśnego na rok 2025 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Złotów oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały  

Nr IV.29.2024 w sprawie udzielenia dotacji Fundacji „Wiatrakowa Kraina” z/s Dzierzążenko 

55, 77 – 400 Złotów oraz uchwały Nr V.39.2024 w sprawie wprowadzenia zmian  

i sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr IV.29.2024 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia 

dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 

2024 rok  

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029  

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju zabudowy  

w miejscowości Blękwit  

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – usługowej  

w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej  

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu Gminy Złotów 

dotacji celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej   

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

Nr III/22/06 w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego służącego  
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do wykonania zadań własnych gminy obejmujących sprawy wodociągów  

i zaopatrzenia w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulic położonych  

w miejscowości Wielatowo (ulica Hybrydowa, ulica Działkowa) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonej  

w miejscowości Wielatowo (ulica Wspólna)   

20. Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych oraz inne osoby 

zobowiązane do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie gminnym 

21. Interpelacje i zapytania radnych  

22. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych  

23. Wolne wnioski i informacje 

24. Zamknięcie obrad 

 

Sławomir Czyżyk –  powiedział, Drodzy Państwo, w związku z tym poddaję porządek obrad 

pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za lub przeciw lub się wstrzymuje? Proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   



11 

 

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 
Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam pkt 2. Przechodzimy, Drodzy Państwo, do pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad 3 

Sławomir Czyżyk – powiedział, jak wszystkim wiadomo, protokół został sporządzony zgodnie  

z przebiegiem obrad. Był wyłożony do wglądu w biurze do spraw obsługi rady. W związku  

z tym mam zapytanie, czy zachodzi konieczność odczytywania tegoż protokołu? Nie. 

Dziękuję, w związku z tym poddaję punkt pod głosowanie. Proszę bardzo, kto jest za przeciw 

lub się wstrzymuje- proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział  15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska  X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Sławomir Czyżyk – powiedział, zamykam punkt 3 Drodzy Państwo, przechodzimy do pkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy.  

 

Ad 4  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Sprawozdanie Wójta, jesteście Państwo w posiadaniu 

takowego. Otwieram dyskusję, czy są pytania do Pana Wójta?  

- pytań nie było 

Zamykam pkt 4, przechodzimy do pkt 5. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Ad 5 

 

Informacja o przebiegu realizacji uchwał Rady Gminy.  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informację również Państwo posiadają. Czy są pytania? Nie 

ma pytań, dziękuję, zamykam pkt 5. Przechodzimy do pkt 6. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Ad 6 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Złotów za rok szkolny 2023/2024. Otwieram dyskusję pro-forma, tylko chciałem przypomnieć, 

że w poniedziałek odbyły posiedzenie wszystkie swoje komisje. Materiały zawarte w planach 

pracy Rady, jak i również w planach pracy komisji, jak również w programie dzisiejszej sesji 

były szeroko omówione, przedyskutowane. Są pytania? Nie ma pytań. Zamykam pkt 6, 

przechodzimy do pkt 7. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Ad 7 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, Analiza proponowanych wysokości stawek podatku rolnego  

i leśnego na rok 2025. 

Zamykam pkt 7, przechodzimy do pkt 8. 

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad 8 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych 

przez Gminę Złotów oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych. Otwieram 

dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie, proszę 

bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 14 radnych 

- przeciw – 0 
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- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.57.2024 

Uchwała Nr VII.57.2024 w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych przez Gminę Złotów oddziałach 

przedszkolnych w szkołach podstawowych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Zamykam pkt 8, przechodzimy do pkt 9. 

Ad 9 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji 

Fundacji „Wiatrakowa Kraina” z/s Dzierzążenko 55, 77 – 400 Złotów oraz uchwały  

Nr V.39.2024 w sprawie wprowadzenia zmian i sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej  

w uchwale Nr IV.29.2024. Otwieram dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję 

projekt uchwały pod głosowanie, proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę 

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 
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- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.58.2024 

Uchwała Nr VII.58.2024 w sprawie udzielenia dotacji Fundacji „Wiatrakowa Kraina” z/s 

Dzierzążenko 55, 77 – 400 Złotów oraz uchwały Nr V.39.2024 w sprawie wprowadzenia 

zmian i sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale Nr IV.29.2024 stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 

Zamykam pkt 9, przechodzimy do pkt 10. 

Ad 10 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie maksymalnej 

wysokości wynagrodzenia dziennego opiekuna oraz zasad jego ustalania. 

Otwieram dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie, 

proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   
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- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.59.2024 

Uchwała Nr VII.59.2024 w sprawie maksymalnej wysokości wynagrodzenia dziennego 

opiekuna oraz zasad jego ustalania stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Zamykam pkt 10, przechodzimy do pkt 11. 

 

Ad 11 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wysokości opłaty za 

pobyt dziecka u dziennego opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie. 

Otwieram dyskusję. Są pytania? Skoro nie ma pytań, poddaję projekt uchwały pod głosowanie, 

proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   
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- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.60.2024 

Uchwała Nr VII.60.2024 w sprawie wysokości opłaty za pobyt dziecka u dziennego 

opiekuna oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu. 

Zamykam pkt 11, przechodzimy do pkt 12. 

Ad. 12 

Sławomir Czyżyk – powiedział, rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

zmian do uchwały budżetowej na 2024 rok. Zostały nam przedłożone autopoprawki.  

Czy są pytania? Nie ma pytań. W związku z tym, Drodzy Państwo, najpierw głosujemy nad 

autopoprawkami. Proszę bardzo, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   
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15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie  

 

Sławomir Czyżyk – poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 

do uchwały budżetowej na 2024 rok. Proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się wstrzymuje 

proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka  X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.61.2024 
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Uchwała Nr VII.61.2024 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały budżetowej na 2024 

rok stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Zamykam pkt 12, przechodzimy do pkt 13. 

Ad 13 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029.  

I tutaj również najpierw musimy przegłosować autopoprawki. Poddaję pod głosowanie 

autopoprawki do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Proszę bardzo, kto jest za przeciw lub się 

wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 

radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

 

Autopoprawki zostały przyjęte jednogłośnie  
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Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 

2024 – 2029 z uwzględnieniem wcześniej głosowanych autopoprawek i poddał pod 

głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego 

przycisku. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.62.2024  

Uchwała Nr VII.62.2024 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Złotów na lata 2024 – 2029 stanowi załącznik  

nr 12 do protokołu. 

Zamykam pkt 13, przechodzimy do pkt 14. 
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Ad 14 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju zabudowy w miejscowości 

Blękwit i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie 

odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.63.2024  

Uchwała Nr VII.63.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju zabudowy w miejscowości Blękwit stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu. 

Zamykam pkt 14, przechodzimy do pkt 15. 
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Ad 15 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – 

usługowej w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej i poddał pod głosowanie, kto jest 

za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.64.2024  

Uchwała Nr VII.64.2024 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla rozwoju strefy przemysłowo – usługowej  

w miejscowości Blękwit – rejon ulicy Sportowej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Zamykam pkt 15, przechodzimy do pkt 16. 
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Ad 16 

 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania  

z budżetu Gminy Złotów dotacji celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę  

o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały Nr VII.65.2024  

Uchwała Nr VII.65.2024 w sprawie zasad i trybu udzielania z budżetu Gminy Złotów dotacji 

celowych na realizację zadań z zakresu ochrony środowiska  

i gospodarki wodnej stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Zamykam pkt 16, przechodzimy do pkt 17. 
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Ad 17 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

Nr III/22/06 w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego służącego  

do wykonania zadań własnych gminy obejmujących sprawy wodociągów i  zaopatrzenia  

w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych i poddał pod głosowanie, 

kto jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.66.2024  

Uchwała Nr VII.66.2024 w sprawie wprowadzenia zmian do uchwały  

Nr III/22/06 w sprawie przekazania w użytkowanie mienia komunalnego służącego  

do wykonania zadań własnych gminy obejmujących sprawy wodociągów i  zaopatrzenia  

w wodę, kanalizacji, usuwania i oczyszczania ścieków komunalnych 
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stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Zamykam pkt 17, przechodzimy do pkt 18. 

Ad 18 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulic położonych  

w miejscowości Wielatowo (ulica Hybrydowa, ulica Działkowa) i poddał pod głosowanie, kto 

jest za, przeciw lub się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.67.2024  

Uchwała Nr VII.67.2024 w sprawie nadania nazwy ulicy położonych  

w miejscowości Wielatowo (ulica Hybrydowa, ulica Działkowa) stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 
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Zamykam pkt 18, przechodzimy do pkt 19. 

Ad 19 

Sławomir Czyżyk – przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy położonych 

w miejscowości Wielatowo (ulica Wspólna) i poddał pod głosowanie, kto jest za, przeciw lub 

się wstrzymuje, proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku.  

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych – 

Lp. imię i nazwisko jestem za  jestem przeciw wstrzymuję się 

1. Jan Hammacher  X   

2. Tadeusz Brzeziński  X   

3. Jacek Januszewski  X   

4. Barbara Wyrwicka X   

5. Bartłomiej Batko X   

6. Adam Tomaszewski  X   

7. Adriana Opłatek X   

8. Alicja Bulawa   X   

9. Adam Sulima  X   

10. Andrzej Białczyk  X   

11. Ewa Mreła  X   

12. Paulina Pietrykowska X   

13. Sławomir Czyżyk  X   

14. Teresa Pawłowska  X   

15. Jarosław Łuczyk X   

 

- za przyjęciem głosowało – 15 radnych 

- przeciw – 0 

- wstrzymało się od głosu – 0 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie i otrzymuje znamiona uchwały  

Nr VII.68.2024  

Uchwała Nr VII.68.2024 w sprawie nadania nazwy ulicy położonych w miejscowości 

Wielatowo (ulica Wspólna) stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Zamykam pkt 19, przechodzimy do pkt 20. 
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Ad 20  

Sławomir Czyżyk – powiedział, Informacje w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych 

przez radnych oraz inne osoby zobowiązane do tego w trybie art. 24h ustawy o samorządzie 

gminnym. I tutaj najpierw Drodzy Państwo, wiadomo jaka jest procedura. Pracownicy 

samorządowi składają oświadczenia majątkowe do Pana Wójta. Wójt oraz ja musimy 

składać do Pana Wojewody, Państwo musicie składać na ręce, w biurze do spraw,  

w biurze obsługi rady. Jestem każdy z nas, ja jestem, Wójt jest zobowiązany do 

przeanalizowania oświadczeń majątkowych przez pracowników, ja jestem zobowiązany 

do przeanalizowania oświadczeń majątkowych złożonych przez Radnych. I takie też 

czynności, takich też czynności dokonaliśmy, a akurat naszymi oświadczeniami 

majątkowym zajmuje się Pan Wojewoda. Jesteśmy, żyjemy z Panem Wójtem  

w niepewności, ale pozwolę sobie odczytać. Informuję, że zgodnie z art 24h ust 6 i 12 

ustawy z dnia 8  marca 1990 roku o samorządzie gminnym Dz. U. 2024 roku poz. 1465 

przeanalizowałem oświadczenia majątkowe za rok 2023 oraz pozostałych osób 

zobowiązanych do ich złożenia cytowaną wyżej ustawą. Wszystkie osoby złożyły 

oświadczenia w ustalonym ustawowo terminie. W wyniku przeprowadzonej analizy 

złożonych oświadczeń nie stwierdziłem nieprawidłowości uzasadniających podjęcie 

działań wynikających z ustawy o samorządzie gminnym. To jest pismo przesłane do Rady 

przez Pana Wójta w sprawie oświadczeń majątkowych pracowników, jak i również 

zostałem. Na mocy ustawy jestem zobligowany i przedstawić taką informację Państwo na 

temat Waszych oświadczeń. W związku z tym przeczytam tutaj pismo, które sporządzone 

informuje, że zgodnie z art.  24 h ust. 4 ustawy ust. 6 i ust. 12 ustawy z dnia 8  marca 1990 

roku o samorządzie gminnym przeanalizowałem oświadczenia majątkowe Radnych 

zobowiązanych do ich złożenia cytowano wyżej ustawą, złożone na 2 miesiące przed 

upływem kadencji były składane takie oświadczenia za rok 2023 wg stanu na dzień 

31  grudnia roku poprzedniego i w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania.  

No to takie akurat były zawirowania z tymi wyborami, no i tyle akurat musieliśmy tych 

oświadczeń składać. Wszystkie osoby złożyły oświadczenia w ustalonym ustawowo 

terminie. W wyniku przeprowadzonej analizy złożonych oświadczeń nie stwierdziłem 

nieprawidłowości uzasadniających podjęcie działań wynikających z ustawy  

o samorządzie gminnym.  I tak to się przedstawia, a my z Panem Wójtem dalej nie wiemy, 

co tam Pan Wojewoda ma. Są pytania co do przedstawionej informacji?  

Nie ma. Zamykam pkt 20, przechodzimy do pkt 21. 
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Ad 21 

Interpelacje i zapytania radnych  

- brak 

Ad 22 

 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

- brak 

 

Ad 23 

Wolne wnioski i informacje 

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, proszę bardzo Drodzy Państwo, oddaję głos. Proszę, Panie 

Wójcie.  

 

Piotr Lach – powiedział, może się pierwszy wtrącę, także chciałbym troszeczkę może 

wprowadzić, bo tego na początku może zabrakło, takiej informacji dla naszych młodych 

gości. Sam też chodziłem do szkoły w Górznej, więc wszystko przed Wami. Możecie się 

przesunąć tam w stronę miejsca Pana Przewodniczącego albo w stronę mojego 

skromnego stoliczka- tutaj wszystko jest przed Wami, czego, czego Wam życzę. Jak 

widzicie jest 15 Radnych w takiej Gminie jak nasza. Jest Przewodniczący, jest prezydent- 

przewodniczącym, a 2 zastępców i Pan przewodniczący organizuje i prowadzi sesje. I to 

jest jego wyłączna kompetencja w tym zakresie. Natomiast wszystkie decyzje dotyczące 

finansów, podejmowania uchwał należą do Rady i Rada jest organem uchwałodawczym,  

a ja jestem organem wykonawczym. Ja tutaj mogę przyjść, nie muszę. Na sesję może 

przyjść każdy, także jeżeli macie ochotę, to zawsze można przyjść na sesję. Jest to, jest to 

posiedzenie organu kolegialnego, publicznego, w związku z tym każdy z ulicy może tutaj 

wejść i posłuchać, o czym mówimy.  

Sesja jest nagrywana, publikowana, można ją odtworzyć. Będziecie mogli sobie wejść  

w internecie i zobaczyć siebie, dzisiaj jesteście w tej chwili online- widać Was. Mieszkańcy 

no nieliczni pewnie, ale Was obserwują. I jest ten podział kompetencji między organem 

uchwałodawczym, a organem wykonawczym. Ja muszę wykonać, przynajmniej 

powinienem wykonać te zadania, które dzisiaj tutaj zostały podjęte. Ja, biuro, biuro 

urzędu przygotowuje te uchwały. Odpowiedni pracownicy przygotowują pod względem 
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merytorycznym, a Rada podejmuje decyzje dotyczące tego, co dalej z tym zrobimy. Dzisiaj 

też po sesji się spotykamy i będziemy ustalali wydatki na rok przyszły, budżet już na rok 

przyszły. Jakie zadania akceptujemy- jakie nie. To też jakby tutaj w kompetencji, leży  

w kompetencji Rady. Rada jest obsługiwana jak widzicie, też przez urzędników, którzy, 

którzy obsługują sprzęt, protokołują, żeby wszystko było jawne, czytelne. Potem jest 

sporządzany protokół, ten protokół jest sporządzany na podstawie nagrania. Jest to dosyć 

skomplikowana procedura, żeby to brzmiało jako tako, zawsze proszą nas tutaj urzędnicy, 

żebyśmy mówili wyraźnie i powoli, o co jest zawsze trudno. Natomiast ten brak dyskusji, 

o którym też mówił Pan Przewodniczący, wynika z tego, że sesja jest poprzedzona 

komisjami, na których wszystkie dokumenty są analizowane i tam już jakby wstępnie 

Radni akceptują lub nie- pewne rozwiązania i znają treść tych dokumentów, które są 

procedowane. W związku z tym, jakby część tutaj rzeczy przechodziła bez dyskusji  

i nawet nie do końca pewnie wiecie o co chodziło w treści tych materiałów, ale to wynika 

z tego, że już wcześniej się tym zajmowaliśmy i no i jakby tutaj Radni mają wyrobioną 

opinię, co dalej z tym zrobić. Także jeżeli macie jakieś pytania, to oczywiście zadajcie je, 

być może jeszcze ktoś z Radnych będzie miał jakieś słowo. Natomiast po zakończeniu sesji 

będziemy trochę zajęci, ale zapraszam do zwiedzenia urzędu, do przejścia po urzędzie, 

żeby zobaczyć w jakich biurach, jacy pracownicy. Jeżeli oczywiście macie na tyle czasu,  

to zapraszam do tego. Myślę, że już zastępca wrócił, to zastępca Was oprowadzi, jeżeli nie 

to sekretarz. Także zadbamy o to, żeby tak się stało. Jeżeli macie pytania, zachęcam do 

tego, żebyście je zadali. Jest to dobre, dobre gremium i jeszcze na dodatek mamy tak jak 

tutaj gościa w postaci Pana Wicewojewody, co też jest, to jest człowiek z Gminy Złotów  

z niewielkiej miejscowości. Także ograniczeń nie ma, ograniczenia są tylko w naszych 

głowach, a przykład tutaj siedzących ludzi pokazuje na to, że można zrobić wszystko, 

tylko troszeczkę trzeba chcieć. Dziękuję bardzo.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję Panie Wójcie, proszę Panie Wojewodo. 

 

Jarosław Maciejewski – powiedział, Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, Szanowni Państwo 

Radni i Wy droga młodzieży może najpierw, tak jak Pan Wójt nawiązał, to ja Wam spróbuję  

to trochę inaczej jeszcze wytłumaczyć. Będzie to pół żartem i proszę się może tak, czasami 

chociaż uśmiechnąć, słuchajcie: ta Rada, Pan Przewodniczący, Pan Wójt, czyli organ 

uchwałodawczy, organ wykonawczy. Wyobraźcie sobie albo Waszą klasę, albo Waszą – Wasz 
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dom. Pamiętajcie o tym, że tym organem uchwałodawczym najczęściej to Wy jesteście 

wszyscy razem gdzieś tam przy obiedzie, gdzie tata jest tym takim ministrem najczęściej, który 

sprawuje tą pieczę na tym, żeby zarabiać te pieniądze, a mama z kolei jest tym organem 

wykonawczym, żeby wiedzieć, jak wydać te pieniądze. Ale pamiętajcie, że podejmujecie  

w domu też te uchwały o tym, że Jacek wynosi śmieci, Gosia np. wychodzi na spacer z psem  

i każdy ma jakieś swoje obowiązki i tak też tutaj jest. Pan Przewodniczący poddając kolejne 

uchwały pod głosowanie stanowi pewien akt prawa miejscowego, wobec którego cała reszta 

mieszkańców powinna się podporządkować w zależności od tego, z jakiego obszaru to wynika, 

a więc z jakiego czy to z obszaru społecznego tak jak dzisiaj mówiliśmy o tych elementach 

pieczy zastępczej, o tych elementach pobytu dziennego, a czasami np. z tego obszaru, takiego 

gospodarczego, czasami też z tego obszaru naszych poszczególnych miejscowości, tak jak  

u Was w Górznej, np. kiedyś było budowane boisko, plac zabaw to są rzeczy, które również 

tutaj wchodzą w zakres dyskusji w tym miejscu i albo wyobraźcie sobie, że np. macie swoją 

klasę i tym organem uchwałodawczym, to jest rada pedagogiczna wraz z samorządem 

szkolnym, gdzie podejmowane jest tytuł statutu szkoły, a później pan dyrektor jakby stanowi 

prawo lokalne, Wy jako uczniowie jesteście zobowiązani do wykonywania, a Wasz 

przewodniczący w tym organie uchwałodawczym reprezentuje Was i to zobaczcie. To można 

zawsze przełożyć w jedną i w drugą stronę. To, o czym Pan Wójt powiedział, to i Pan 

Przewodniczący gdzieś tam siedzący? Tak, macie szansę być w każdym miejscu sprawowania 

różnego szczebla władzy i tylko od Was zależeć będzie, czy się tam znajdziecie, czy nie, czy 

będziecie chcieli swój obszar działania pozostawić tam w Waszej miejscowości  

czy też będziecie widzieli to gdzieś dalej. To od Was będzie zależeć, jaki kształt będzie Wasza 

miejscowość miała, jak bardzo będzie piękniała, jak bardzo będzie dobrze wyglądała, bo to my 

sami powinniśmy budować tożsamość w naszym miejscu, to nikt inny nie powinien nam tego 

narzucać. Oczywiście w ramach istniejącego prawa. A teraz poza tą częścią bardzo dziękuję 

Panie Przewodniczący, jak zawsze sprawne, super prowadzenie sesji. Ja powiem tak, już się 

zastanawiałem, czy zaraz będzie koniec, bo zaznaczyłem, wyznaczyłem sobie około godziny,  

a Pan to załatwił w pół godziny. To tylko dowodzi, że zgodność podejmowania uchwał jak 

zawsze w Radzie Gminy Złotów wynikała z tego, że wcześniej dyskusja była poprzedzona 

szeroką, merytoryczną jakby kwestią związaną z tym, że każdy z Radnych przedstawia swoje 

argumenty i również w jakiś sposób stara się uzasadnić potrzebę realizacji tego, czy innego 

zadania. Wracając do kwestii oświadczeń, powiem tak i niech to zabrzmi poważnie. Dokładnie 

miesiąc temu bodajże byłem w Ujściu na sesji, gdzie wygaszaliśmy, gdzie Rada Gminy 

wygaszała mandat Panu Radnemu i tutaj myślę, że nigdy do tego nie dojdzie, ale tam Pan 
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Radny tłumaczył się tym, że nie wiedział, że ktoś mu źle podpowiedział, że prawnik go źle 

poinformował. Niestety to na nas, na Was Radnych spoczywa obowiązek złożenia 

oświadczenia, a dotyczyło to tego, że realizował to rolnik, który realizował swoje uprawy na 

gruntach dzierżawionych z Urzędu Gminy i w ciągu 3 miesięcy powinien był to wypowiedzieć. 

Pan, jakby nie znał przepisów prawa, wydawało mu się, że może to ominąć. Może to obejść, 

rolników to nie dotyczy, bo pewnych kwestiach rolnicy są trochę inaczej kształtowani, ale 

tylko w Sejmie. Jeżeli chodzi o samorząd gminny, powiatowy, wojewódzki, to te przepisy są 

jednoznaczne. Także Panie Przewodniczący faktycznie trzeba pilnować przede wszystkim ram 

prawnych po to, żeby nie popaść w niełaskę. Tutaj ja się nie obawiam tego, że ktoś może  

w taką niełaskę popaść, a Pan pewnie musi poczekać z Panem Wójtem, żeby te kwestie 

proceduralne mamy słuchajcie 228 gmin, 32 powiaty ziemskie, + 4 tzw. grodzkie 

więc tych dokumentów jest do przeanalizowania, a liczba osób, która się tym zajmuje, niestety 

jest cały czas stała. Nie mamy zwiększenia etatów tak jak w samorządzie gminnym, tak samo 

w urzędzie wojewódzkim borykamy się z niedoborem ludzi. To jest po prostu swego rodzaju 

problem, tak. Dokumentacja rośnie bardziej grubieją te skoroszyty, a osób nie przybywa. 

Owszem, część dokumentacji jest prowadzona elektronicznie, ale dla tzw. zabezpieczenia dalej 

się drukuje papier, żeby jednak to nie umknęło w dobie wszechobecnych zagrożeń niestety  

w cyberprzestrzeni. Powiem tak, że chyba to dobrze też, że czasami prowadzimy tego typu 

formy zabezpieczenia, że one są gdzieś jeszcze papierowe. Bo miałem okazję być tydzień temu 

na wyższym kursie obrony w Rembertowie pod Warszawą, gdzie dyskusje prowadziliśmy  

o tym, jakie zagrożenia zewnętrzne są dla naszego kraju i powiem Państwu, że myślę iż sobie 

do końca chyba nie zdajemy sprawy z powagi sytuacji w jakiej się dzisiaj znaleźliśmy.  

Naprawdę to, co dzieje się dookoła nas, te różne, że tak powiem wpływy i to rynków 

gospodarczych, sytuacji gospodarczej, globalnej, światowej. Rynków: chińskiego, indyjskiego, 

amerykańskiego, japońskiego, my nawet nie wiemy tak do końca i to nie jest w przestrzeni 

takiej oficjalnej informacja dostępna, kto komu pomaga i kto na kogo próbuje wywrzeć swoją 

zależność. My niestety znajdujemy się w takim momencie, że dla nas najważniejsza jest rzecz, 

abyśmy to bezpieczeństwo byli w jakimś stopniu sobie sami zapewnić, bo wystarczy 

przytoczyć 39 rok i podpisane sojusze z Francją, z Anglią. Czy pojawiły się gdzieś na 

horyzoncie flagi jednego bądź drugiego kraju, by nas wesprzeć? Niestety, sytuacja była taka 

jaka była i my dzisiaj musimy pamiętać o tym, że dla nas jest ważne, żebyśmy czuli się 

bezpieczni. Nie możemy zgadzać się na wszech obecną negację pewnych rozwiązań, ale też nie 

możemy pozwalać na to, żeby nieprawidłowymi działaniami usprawiedliwiać takie czy inne 

zachowania, więc przestrzegam Państwa przed jakimiś niewłaściwymi działaniami.  
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Chociaż tutaj, tak jak powiedziałem wcześniej, jestem pewien, że wszystko jest w najlepszym 

porządku. Ja bardzo dziękuję za tę możliwość uczestniczenia w tej sesji. W tej drugiej części 

Szanowni Państwo, nie będę uczestniczył, bo jestem umówiony z Panem Starostą, więc bardzo 

dziękuję Panie Przewodniczący za możliwość zabrania głosu.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo Panie Wojewodo, my również jesteśmy 

wdzięczni, że mogliśmy gościć dzisiaj na tej sesji. Wiemy, że jesteśmy w stałym kontakcie, 

nasz człowiek na odpowiednim miejscu, także nie będę więcej tutaj mówił i dopowiadał. 

Dziękuję bardzo. Wracając jeszcze do tego, do tej zgodności tutaj, do tej sprawności za tak 

pochlebne słowa również dziękuję, ale to tylko dzięki tutaj koleżankom i kolegom Radnym, 

Radnym możemy po prostu tak sprawnie przeprowadzać nasze sesje, bo tak jak było 

wspomniane wszelkie dyskusje właśnie, bo też się toczą spory, odbywają się na komisjach,  

a po tych komisjach wszyscy Radni znając swoje przede wszystkim obowiązki, a nie 

nadużywając spraw, przychodzimy na sesję z ustaloną pewnym tam już jakby to powiedzieć 

zdaniem, każdy ma swoje i dlatego to tak sprawnie się odbywa. Oczywiście, pewnie po tej sesji 

dzisiejszej, mając tutaj tu już ramy projektu budżetu- no nie wiem, czy to tak szybko się 

rozejdziemy. No, ale zawsze potrzeby są większe jak możliwości. To pewnie w każdym 

samorządzie, no i będziemy musieli tutaj wybierać. Dobrze. Czy jeszcze ktoś z Państwa 

chciałby zabrać głos? Proszę Pani Magdaleno.  

 

Magdalena Nowacka – powiedziała,  Szanowni Państwo, ja w imieniu swoich uczniów,  

w imieniu swoim- bardzo serdecznie dziękuję za piękną lekcję edukacji obywatelskiej, dla nas 

jest to ogromny zaszczyt. Ja się chyba bardziej stresuję niż dzieci. Tak już my mamy 

nauczyciele. Bardzo, bardzo się cieszymy, że mieliśmy taką możliwość zobaczyć Państwa 

pracę od kuchni i bardzo za to dziękujemy. Zapraszamy w nasze progi, zapraszamy do szkoły 

w Górznej, zapraszamy na najbliższe uroczystości, będziemy świętować Dzień Niepodległości. 

Mamy nadzieję, że Państwo nas zaszczycą swoją obecnością, mamy takie oficjalne zaproszenia 

przygotowane przez naszą społeczność, mamy również takie oficjalne podziękowania tutaj dla 

Państwa, na ręce Pana Przewodniczącego. Na ręce tutaj, że tak powiem, naszego szefa Pana 

Wójta. Jeszcze raz z serca Państwu dziękujemy, ogromne przeżycie, które zostanie z nami na 

długo w sercu, w pamięci. Zapraszamy do Górznej.  

 

Sławomir Czyżyk – powiedział, dziękuję bardzo za zaproszenie, a dla Was wszystkich tutaj 
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w każdej chwili stoją drzwi otwarte. My również Was tutaj mile będziemy gościć. I tak jak to 

było wspomniane z racji wieku. Myślę, że jak już ta nasza młodzież dorośnie i spodoba im się 

tutaj to, co zastali, to tak, jak będą się tymi krzesełkami przesuwać tutaj coraz dalej  

i zajmować nasze stanowiska. 

 Magdalena Nowacka – powiedziała, czy możemy troszeczkę zakłócić obrady?  

 Sławomir Czyżyk – powiedział, zakłócić to w jakim sensie?  

 Magdalena Nowacka – powiedziała, zakłócić w tym sensie, żeby wręczyć drobne upominki.  

 Sławomir Czyżyk – powiedział, a proszę bardzo tak, będzie nam miło.  

 Magdalena Nowacka – wręczenie upominków. 

 Magdalena Nowacka – powiedziała, bardzo dziękujemy. 

 Dziękujemy, bardzo, bardzo nam miło, troszkę to logistycznie potrwa. Proszę mi wybaczyć. 

 Sławomir Czyżyk – powiedział, wielokrotnie dziękuję, dziękuję, dziękuję.   

 
Sławomir Czyżyk – zapytał, czy ktoś z Państwa chce zabrać głos?  

- więcej głosów nie było 

 

Ad 24 

Zamknięcie obrad 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Sławomir Czyżyk 

podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął VII sesję Rady Gminy Złotów. 

 

Obrady zakończono o godz. 946 
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